
                         

Schriftelijke vragen 
(inwinnen van informatie)

Artikel 35 Reglement van Orde

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 
toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge 
beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde worden per 
omgaande aan de indiener teruggestuurd.

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig  
mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college of de burgemeester 
worden gebracht.

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de 
eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen kan 
plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de vragensteller  
hiervan gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt waarbinnen 
beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord.

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier 
aan de leden van de raad toegezonden.

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering en 
bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de op de 
agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent het door de 
burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist.

Onderwerp: Mercon Kloos

Datum indiening: 22 april 2020

Aan de voorzitter van de gemeenteraad,

In de vergadering van de commissie grondgebied van 14 april heeft de wethouder een mededeling 
gedaan dat het grondgebied van Mercon is verkocht aan een nieuwe eigenaar. De SVE Group ook 
eigenaar van het Nedstaal terrein gebruikt het Merconterrein tijdelijk als depot voor (sloop)afval. 
Het project (Mercon) krijgt een vervolg zo lezen we op Alblasserdamsnieuws. Als CDA zien we uit 
naar de stappen die de nieuwe eigenaar gaat ondernemen om het project voortgang te geven. We 
hopen dat de wethouder ons zo snel mogelijk kan updaten met nieuwe informatie over de 
voortgang van het project. 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen te beantwoorden.
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Kan de wethouder de snelle sloop van de Mercon loods die het dichts bij de weg op de 
WestKinderdijk staat onder de aandacht brengen? Door deze loods is het niet mogelijk om het 
fietspad en daarna de rijbaan te verbreden wat al jaren tot gevaarlijke situaties leidt op de dijk. De 
ruimte voor fietsers om elkaar te passeren is zeer beperkt en heeft tot gevolg dat er op 
regelmatige basis (bijna)ongelukken plaats vinden. Daarnaast is de ruimte voor het autoverkeer 
dermate krap dat bewoners al diverse malen schade hebben gehad aan hun voertuigen. Een 
nieuwe eigenaar (die ook werkt aan de sloop van het Nedstaalterrein) kan hier mogelijk sneller 
vooruitgang boeken teneinde in ieder geval de dijk veiliger te maken. Uiteraard zien wij naast een 
bevestiging van deze vraag ook graag het resultaat terug na overleg met de nieuwe eigenaar. 

Bijgevoegd een foto (bron: Peter Stam) van de situatie te plekke

Gevraagd wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden.

Ondertekening en naam:
De CDA-fractie,

Arco Strop,
Fractievoorzitter


